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Zápis č. 34/17‐20 (235) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 10. března 2020, 14:00 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH ‐ E517) 

 
Přítomni:  Diviš, Kalina, Komendová, Krajčovič (část), Mravec, Němcová, Obruča, Palovčík, 

Pilátová, Pořízka, Sedláček,  Szotkowski, Šimončičová. 
Omluveni:    Flegr, Šintajová. 
Hosté:     Dzik, Hladík, Vala, Veselý, Pekař, Repková, Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Zpráva o plnění cílů Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT v Brně 

v roce 2019 ‐ projednání 
3. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT v brně v roce 

2020 ‐ projednání 
4. Různé 
 
AD 1)  
Předseda  AS  FCH  VUT  přivítal  přítomné,  zahájil  zasedání  a  nechal  hlasovat  o  navrženém 
programu: 
Hlasování: 

  Pro:     12 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení: Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Zápis  z minulého  zasedání mají všichni k dispozici; nikdo nevznesl námitky ani připomínky. 
Předseda nechal hlasovat o zápisu.  
Hlasování: 

  Pro:     12 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení: Zápis č. 234 je schválen. 
 
AD 2) 
Předseda AS FCH požádal děkana fakulty o představení dokumentu. 

(Na začátku projednávání tohoto bodu přichází doc. Krajčovič). 

Děkan: 

Oba  dokumenty,  jejichž  projednávání  je  dnes  na  programu,  byly  cca  před  třemi  týdny 
projednány  s rektorem VUT.  Ze  strany  vedení VUT bylo  konstatováno,  že dokumenty  jsou 
zpracovány  kvalitně  a  nebyly  žádné  připomínky;  oba  dokumenty  jsou  vedením  VUT  plně 
akceptovány. 

Předseda AS FCH poděkoval  za představení dokumentu a otevřel diskuzi. Drobné  formální 
nepřesnosti, které byly nalezeny, budou rovnou opraveny (zasláno prof. Veselému).  
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Dr. Sedláček: 

 V odstavci  „Prioritní  cíl  7  ‐  Efektivní  hospodaření“  se  píše  o  tom,  že  došlo  ke 
zvýraznění rozdílných podmínek na jednotlivých ústavech, což bude řešeno v příštím 
roce. Chtěl by vědět, jaká je návaznost na tuto skutečnost v druhém projednávaném 
dokumentu. Reaguje děkan: Tuto situaci můžeme vyhodnotit a konkrétně řešit až po 
zpracování rozpočtu pro letošní rok, ale neuvažuje se o umělých korekcích.  

 Dotázal  se,  zda  již  došlo  k nějakému  posunu  v  zavádění  systému  hodnocení 
akademických pracovníků ‐ opět odpovídá děkan: Podoba, v níž se hodnocení nachází 
nyní,  je nepřijatelná z důvodu obrovské administrativní náročnosti; v současnosti se 
počítá  s tím,  že  se  bude  hodnotit  pouze  to,  co  je  posuzováno  v akreditačních 
materiálech. 

Nezazněly  další  dotazy  ani  připomínky  ‐  dokument  „Zpráva  o  plnění  cílů  Strategického 
záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT v Brně v roce 2019“ je projednán. 

 

AD 3) 
K úvodu, který  již byl zmíněn v bodě 2) děkan dodává, že strategický záměr byl vypracován 
pro  roky  2016  ‐  2020;  tento  plán  realizace  tedy  naplňuje  cíle  definované  před  pěti  lety. 
V současné době  se budeme  spíše  soustředit na plán pro  roky 2021  ‐ 2025 a následně na 
rozvoj  strategie  do  roku  2030.  Tyto  diskuze  budou  pokračovat  v následujících  týdnech. 
Nicméně,  ve  struktuře dokumentu  se  již objevují prioritní dílčí  cíle,  které  jsou převzaty  ze 
Strategie 2030. 

Do další diskuze k dokumentu se nikdo nepřihlásil; dokument „Plán realizace Strategického 
záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT v brně v roce 2020“ je tedy projednán. 

 

AD 4) 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi. 

Děkan: 

 Dnes dopoledne jednal krizový štáb VUT v reakci na mimořádné opatření Ministerstva 
zdravotnictví, kterým se zakazuje osobní přítomnost studentů na výuce (včetně práce 
v  laboratoři,  konzultace  apod).  Fakulta  je  povinna  zajistit  dodržování  uvedeného 
nařízení; situace se vyvíjí velmi rychle, proto je třeba sledovat aktuální informace na 
webu. 

 Brzy  budou  dokončeny  přípravy  akreditačních  materiálů  navazujících  studijních 
programů. 

 Bude  připraven  dodatek  ke  směrnici  pro  přijímací  řízení  do  doktorských  studijních 
programů tak, aby mohlo řádně proběhnout přijímací řízení i do všech DSP. 

 

Doc. Diviš: 

 Informace  z AS  VUT:  V současné  době  se  v  EK  AS  VUT  projednávají  Pravidla  pro 
sestavení rozpočtu a diskutuje se o novém Mzdovém předpisu. 

 Volby do AS: Předběžně  je termín plánován na 3.  ‐ 5. 11. 2020; pokud tento termín 
bude schválen, znamenalo by to, že do 25. 5. 2020 bude třeba nahlásit ze strany AS 
FCH složení volebních komisí. Termíny týkající se voleb do AS by měly být zveřejněny 
oficiálně na zasedání AS VUT 31. 3. 2020 

 Proděkanka  dr.  Repková  zaslala  včera  k projednání  zprávu  o  hodnocení  výuky  a 
požádala, zda by bylo možné, aby zpráva byla k dispozici na webu co nejdříve. Bylo 
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dohodnuto,  že  do  17.  3.  2020  budou  připomínky  k  dokumentu  zaslány  mailem 
předsedovi AS; následně budou případné připomínky zapracovány a nový dokument 
bude  projednán  korespondenčně,  aby mohl  být  zveřejněn  do  31.  3.  2020.  Všichni 
přítomní členové AS FCH s navrženým postupem souhlasí. 

 
Ing. Szotkowski: 

 V  blízkosti  laboratoře  205  je  propadlé  vodovodní  vedení;  nosič  (šroub),  na  kterém 
jsou trubky ukotveny, upadl ze svého místa. Prof. Veselý předá informaci na provozní 
oddělení. 
 

 
Dr. Sedláček: 

 V návaznosti na požadavek na dovybavení místnosti E220, který  zazněl na minulém 
zasedání  AS,  nabízí  součinnost  v případě,  že  by  se  vedení  rozhodlo  požadavku 
vyhovět. 

 

Další příspěvky do diskuze nebyly. Příští  řádné zasedání AS FCH se uskuteční 7. 4. 2020 ve 
14:00 hodin. Následně předseda AS FCH poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 
 
Brno, 12. 3. 2020           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   

 
..………..…………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


